

Portable LED UVC

可攜式手持LED UVC殺毒燈

Model: AS-P-CB

Features:

- UV + ozone sterilization in all directions, no dead corner, bacteria removal rate of 99.99%
 - One button on, 360 second timing, automatic sterilization
 - Portable disassembly, small and convenient, can be used as disinfection stick
 - It adopts gravity induction design, with inclination > 60 ° and automatic closing
 - It can be used in mask, toothbrush, jewelry, pacifier, glasses, earphone, underwear, tableware, etc
-
- 紫外線+臭氧全方位殺菌無死角, 細菌去除率99.99%
 - 一鍵開啟, 360秒計時, 自動殺菌
 - 便攜拆卸, 小巧便捷, 可做消毒棒
 - 採用重力感應設計, 傾斜度 > 60°, 自動關閉
 - 可用於口罩、牙刷、珠寶、奶嘴、眼鏡、耳機、內衣、餐具等



Specifications

Product Model 產品型號	AS-P-CB
Product Function 產品功能	Sterilization disinfection 殺菌消毒
Material: 材質	ABS
Rated input 額定輸入	5v
Rated power 額定功率	3W
Disinfection time 消毒時間	360 s
Disinfection temp 消毒溫度	45 degrees
Power supply mode 電源方式	USB
Operation mode 操作方式	Button type 按鍵式
Size 尺寸	235 * 131 * 80 mm
Weight 重量	365g

Instructions

Open the lid and put the items to be disinfected, click the power switch, the 360-second countdown starts, and can be turned off at any time during the period. The box disinfection lamp will automatically stop working when the box is turned on, and it will automatically sterilize after the box is closed. It can be used as a disinfection stick when it is opened.

Warning: 1) It is prohibited to irradiate the skin and eyes of humans/animals; 2) Keep the items dry

打开盖子放入需消毒物品, 單擊電源開關, 360秒倒計時開始, 期間可隨時關閉, 打開盒子消毒燈會自動停止工作, 關閉盒子後自動殺菌, 拆開後可做消毒棒使用

警告: 1) 禁止照射人體/動物等皮膚及眼睛; 2) 物品保持乾燥